
Nuorisovaltuuston yleiskokous, 28.11.2018 Pöytäkirja 

Kokoustiedot 
Aika: 28.11.2018, tiistai klo 17-20:24 
Paikka: Espoon valtuustosali, Espoonkatu 5 

Läsnäolijat: Vivian Gerlander saapui klo 17.13, Paavo Räty saapui klo 17.13, Meija Saarinen 
saapui klo 17.15, Toivo Hursti saapui klo 17.25, Niklas Rantapää saapui klo 18.20, Oscar 
Smith saapui klo 18.59, Nelli Myöhänen poistui klo 19.59, Taha Sabbane saapui klo 17:20 ja 
poistui klo 19.59, Vanhanen Joel, Papathemelis Jonas, Salmela Niklas, Toivanen Alli, Heib 
Salma, Hietanen Lauri, Myöhänen Nelli, Lehti Leo, Laine Alexander, Hallikas Hilla, Aarnio 
Alma, Oksanen Pihka, Palosaari Saara 

Muita läsnä: Martti Merra, Nina Taipale, Aino Mielo, Jaakko Linnakangas, Niina Ekstam 

 

1 § Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Selostus 

Yleiskokous on laillinen ja päätösvaltainen, jos kokouskutsu on toimitettu 
kaikille nuorisovaltuutetuille kolme (3) päivää ennen kokousta. 

Todettiin läsnäolijat. 

Päätös 

Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti ja koolle kutsutuksi ja 
päätösvaltaiseksi. 

 

2 § Kokouksen järjestäytyminen 

Päätös 

Valittiin pöytäkirjan tarkastaja ja kaksi ääntenlaskijaa. 

Lisäksi valitaan kokoukselle sihteeri. 

Pääsihteeri toimii edelleen virallisesti kokousten sihteerinä, mutta jos 
nuorisovaltuutettu haluaa toimia kokouksen sihteerinä, voi kokouksen 
sihteerinä olla myös nuorisovaltuutettu. 

Pöytäkirjan tarkastajaksi valittiin Jonas Papathelemis ja ääntenlaskijoiksi 
Jonas Papathelemis ja Niklas Salmela. 

Sihteeriksi valittiin Pihka Oksanen. 

 
3 § Ilmoitusasiat 

1. Mahdollisuuksien tori -paneelikeskustelu oli 27.10 

2. Nuorisovaltuuston Halloween-illanvietto oli 27.10 

3. Puheenjohtajisto tapasi sivistystoimenjohtaja Aulis Pitkälän 29.10 

4. Espoon Lape-asiantuntijaryhmä oli 29.10 
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5. Espoon Lape-ryhmä oli 29.10 

6. Vaikuttamon suunnittelukokous oli 1.11 

7. Päivitettyä hallintosääntöä koskeva kokous oli 5.11 

8. Pääkaupunkiseudun Lape-opiskeluhuollon ohjaava kehittäjäryhmä oli 
14.11 

9. Ahtisaaripäivät-kutsuvieraslounas ja yleisötilaisuus olivat 15.11 

10. Nuorisovaltuuston koulutusviikonloppu oli 17-18.11 hotelli Lepolammella 

11. Valtuuston kokous oli 19.11 

12. Hallituksen kokous oli 23.11 

13. Suomen Nuorisovaltuustojen liiton liittokokous oli Jyväskylässä 23-25.11 

14. Leppävaaran alueen ManiMiitin neuvottelukunnan kokous oli 26.11 

15. Matinkylän alueen ManiMiitin neuvottelukunnan kokous oli 27.11 

16. Tapiolan alueen ManiMiitin neuvottelukunnan kokous oli 27.11 

17. Hallituksen kokous on 3.12 

18. Keski-Espoon alueen ManiMiitin neuvottelukunnan kokous on 3.12 

19. Pohjois-Espoon alueen ManiMiitin neuvottelukunnan kokous on 3.12 

20. Espoonlahden alueen ManiMiitin neuvottelukunnan kokous on 4.12 

21. Valtuuston kokous on 5.12 

22. Valtuuston kokous on 10.12 

23. Yleiskokous on 11.12 

24. Maakunnallisen nuorisovaltuuston seuraava kokous on 13.12 

 

4 § Martti Merra: Espoo Liikkuu Visiotyö 2030 

Selostus 

Espoon liikuntatoimenjohtaja Martti Merra tulee esittelemään Espoo Liikkuu 
Visiotyö 2030 -visiota ja nuorisovaltuustolta pyydetään kommentteja ja ideoita 
aihetta koskien. Nuorisovaltuuston näkemyksiä toivotaan etenkin seuraavia 
teemoja koskien; 

1. Nuorisokulttuurin tuomat vaikutukset liikuntaan 

2. Nuorten vapaa-ajan mahdollisuudet ja vapaavuorot liikkumiseen 

3. Nuorten liikunta ja sen kustannukset.  
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Ohessa on linkki Espoo Liikkuu Visiotyö 2030 -visioon: 
http://espooprodfi.oncloudos.com/kokous/2018444063-4-1.PDF  

Päätös 

Käydään keskustelu aiheen tiimoilta ja kootaan kommentit pöytäkirjaan. 

1. Nuorisokulttuurin tuomat vaikutukset liikuntaan 

- ollaan ajan tasalla niistä ilmiöistä ja trendeistä mitä nuorten parissa 
tapahtuu, ja tarttua/reagoida niihin nopeasti sekä varautua esim 
taloudellisesti, esim. e-sport ja tietokoneet (näitä tulisi esimerkiksi olla 
useammilla nuorisotiloilla)  

- kouluissa olisi mahdollisuus harrastaa nuorten keskuudessa suosittuja 
asioita, esim. Fortnite-tanssit jne. 

- olisi helppoa muokata nuorisokulttuuria liikkuvammaksi, 
kampanja/tapahtuma tms. hauskaa ja helppoa; joku itsevarma ja 
hyvännäköinen tyyppi vetämään jotain liikuntaa, aamunavaukset, youtube-
videot – nuoret seuraavat näitä 

- on tärkeää, että liikuntaa on saatavilla, sitä on lähellä ja on tieto mihin voi 
osallistua 

- lajien tasavertaisuus, että on tarjolla eri lajimahdollisuuksia 

 

2. Nuorten vapaa-ajan mahdollisuudet ja vapaavuorot liikkumiseen 

- mahdollisuus osallistua kaikkiin harrastuksiin, esim. sukupuolta katsomatta 

- tarpeeksi paikkoja, lähellä nuorta 

- varmistaa, että tulee hyvä fiilis koululiikunnasta → voi olla ainoa kokemus 
liikunnasta, joten sen pitäisi olla keino vaikuttaa positiivisesti kuvaan 
liikunnasta 

- selvemmiksi mahdollisuuksia, esim. milloin saa mennä liikkumaan 
fudiskentälle tai muualle, milloin vapaavuorot on 

- talvella sisälajeja pääsee huonosti harrastamaan 

- lukiolaisille on huonosti vaihtoehtoja tarjolla 

- tarvitaan hyvä markkinointi ja “brändi”, jotta halutaan tulla, esim. 
ilmaisvuorolle. Nämä ei saa jäädä ns. kakkosluokan harrastuspaikoiksi, kun 
yksityiset/seurat/maksulliset näyttäytyvät suosituimpina 

- koulu ja harrastusajat, tehdään mahdolliseksi harrastaa 

- tulee olla saatavilla oman tasoisia ryhmiä kullekin, sopivaan aikaan (pääsisi 
esim. aloittelijana mukaan eikä tarvitse olla aina tavoitteellista) 

- ei-kilpailullisia vaihtoehtoja, liikunta vaan liikkumisen ilosta tai kunnossa 
pysymiseksi 
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- otetaanko erikoisempia liikuntavaihtoehtoja tarjolla (ilmaiseksi)? Onko niihin 
osallistujia? 

- toivotaan, että on myös ohjattua liikuntaa → pääsee helpommin mukaan 

 

3. Nuorten liikunta ja sen kustannukset 

- erilaisia kenttiä ja sisäpelitiloja 

- harrastuspaikat sellaisilla paikoilla, jonne on helppo päästä 
             -> tiedottamisessa mainittaisiin vaikka, mitkä bussit tulee lähelle 

- vapaavuoroja enemmän 

- tärkeää turvata nuorten mahdollisuus harrastaa, vaikka olis 
vähävaraisempi perhe 

- liikuntaan satsaaminen vähentää kuluja tulevaisuudessa 

- lähiluonnossa liikuntaa ja sen markkinointia, laajasti ympäri Espoota 

- uimahallit yms. ei liian kalliita 

Muita huomioita: 

 monet nuoret  

- käyvät salilla  

- taitoluistelevat 

- uivat 

- pelaavat jääkiekkoa 

- tanssivat 

- voimistelevat 

e-sport on iso juttu 

kaupungin pitäisi pysyä nuorten trendeissä mukana, nuorten kanssa 
keskustellen -> nuorten osallisuus 

 

 

5 § Petra Sorvasto: Liikunta- ja nuorisopalveluiden tuloskortti 

Selostus 

Petra Sorvasto tulee esittelemään liikunta- ja nuorisopalveluiden 
tuloskorttia.  
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Toimialat ja yksiköt johtavat omat tarinansa ja tavoitteensa Espoo-
tarinasta ja yhteisistä valtuustokauden tavoitteista. Mitattavat tavoitteet 
kirjataan tuloskortteihin. 

Nuorisovaltuustolta toivotaan kommentteja tuloskorttia koskien.  

Käsittely 

Petra Sorvaston sijaan esittelijänä toimi nuorisopalveluiden 
alueellisten palvelujen päällikkö Nina Taipale. 

Päätös 

Käytiin keskustelu liikunta- ja nuorisopalveluiden tuloskortista ja 
koottiin kommentit pöytäkirjaa. 

 Hyvä, että nuvalaisia osallistetaan tekemisvaiheessa 

 Otetaanko, ihmiset, joilla on jokin “ongelma”, tarpeeksi hyvin 
huomioon:  
- vaatii enemmän resursseja, panostetaanko tarpeeksi  

 Liikuntaa kaikille: pienet yhteisöt ja prosentit mukaan ottaen (esim. 
keskittymishäiriöiset, koordinaatistohäiriöiset, masentuneet, 
syrjäytyneet ja kiusatut) 
 

 Ryhmätyö ei ole kaikille vaihtoehto, vaikka sitä painotetaan kaikissa 
suunnitelmissa; vammaiset ja liikuntarajoitteiset 
 

 Kaveriporukat 
 

 Kulttuurissa ja liikunnassa tuodaan esille paljon työkykyä ryhmissä, 
"introvertit eivät ole oikeanlaisia osallistujia" eli otetaanko heidän 
tarpeet huomioon ? 
 

 Kaikilla ihmisillä ei ole kilpailukykyä ja sukupuoli vaikuttaa esim pojilla 
tuodaan paineita liikunnassa minkälainen pitää (esim. agressiivinen), 
ja myös tytöillä paineet ovat suuret, koska ei halua olla hyökkäävä, 
mutta pitää olla aktiivinen. Tärkeää olisi kasvattaa oppilaat 
sukupuolineutraaliin liikuntaan, jossa oma sukupuoli ei vaikuta, on 
kyseessä kuka tahansa 
 

 Liikenne on tärkeä osa nuorten liikkuvuutta ja esteettömyys on iso osa 
liikenteen tärkeimmistä asioista 
 

 Sähköinen maksupalvelu kaikkiin paikkoihin ja hsl:ässä hyvä asia. 
 

 Kielet ja kulttuurit tärkeitä 
 

 Esteettömyys liikunnassa tärkeä huomioida! 
 Ympäristö, rankentaminen ja liikenne: tilojen käyttömahdollisuus 

ympäri vuorokauden/vielä enemmän seurojen ja ryhmien käyttöön, 
voisi ratkaista myös tilaongelmaa → enemmän vuoroja - > 24/7 
yhteiskunta 
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 Hyvä, että kiinnitetään huomiota vanhusten liikuntaan → 
kauaskantoisia vaikutuksia 

 
 Palveluiden mittaaminen hankalaa, miten toteutuu; paremmat mittarit, 

mutta niitä on vaikea kehittää 
 

 Puhumalla enemmän esiin liikunnan vaikutuksia 
 

 Luonnossa enemmän liikuntaa, luonnon hyödyntäminen 
 

 Kansainvälisyys tärkeää 

 

6 § Aloite: Stipendiohjelma espoolaisiin kouluihin (Jaakko Linnakangas, Vantaan 
nuorisovaltuuston puheenjohtaja) (Pöydälle 25.10.2018) 

Selostus 

Vantaan nuorisovaltuuston puheenjohtaja Jaakko Linnakangas on 
lähestynyt Espoon nuorisovaltuustoa aloitteen muodossa ja toivoo, 
että pääkaupunkiseudun muutkin nuorisovaltuustot laatisivat aiheesta 
aloitteen omaan kuntaan sovellettuna. Aloitteen esitteli Jaakko 
Linnakangas. 

  Aloiteteksti: 

Nuorten syrjäytyminen on kasvava ongelma koko Suomessa.  

Vaikka nuorten työllisyys on kasvussa, parannettavaa on edelleen, ja 
aktiivisuuteen kasvatus voidaan aloittaa jo varhaisessa vaiheessa.  

Kunnan tulisi aloittaa stipendiohjelma, jonka avulla jaettaisiin 
stipendejä mm. kohentuneesta koulumenestyksestä ja 
vapaaehtoistyöstä. 

Peruskouluissa jaetaan jo nyt stipendejä, mutta yksityisen ja 
kolmannen sektorin toimesta. Esim. Vantaalla on 41 peruskoulua, 
joissa voidaan noin 100,000 euron arvosta (yläkanttiin) stipendejä 
yksityiseltä ja kolmannelta sektorilta. Ympärivuotinen jaksotettu 
kunnan stipendiohjelma olemassaolevien stipendien lisäksi/sijasta 
motivoisi oppilaita jatkuvaan opiskeluun, työhön ja kehitykseen. 

Jaksotettu stipendiohjelma tarkoittaa, että kunnan stipendejä 
jaettaisiin esim. kolmen kuukauden välein. 

 

Päätösehdotus 

Päätetään laatia samasta aiheesta aloite ja muokataan aloitetta 
Espooseen sopivaksi ja tuodaan aloite hyväksyttäväksi myöhempään 
kokoukseen.  

Käsittely 

Käytiin keskustelua aloitteesta. 
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Toivo Pihkan kannattamana ehdotti aloitteen merkitsemistä tiedoksi ja 
sen tutkimista myöhemmin, pystyykö aloitetta soveltamaan Espoossa. 

Esitysehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 

Päätös 

Merkittiin aloite tiedoksi ja tutkitaan pystyykö aloitetta soveltamaan 
Espoossa. 

 

7 § Aloite: Työsetelit nuorille (Aino Mielo, Tuusulan nuorisovaltuuston puheenjohtaja) 
(Pöydälle 25.10.2018) 

Selostus 

Tuusulan nuorisovaltuuston puheenjohtaja Aino Mielo on lähestynyt 
Espoon nuorisovaltuustoa aloitteen muodossa ja toivoo, että 
lähiseudun muutkin nuorisovaltuustot laatisivat aiheesta aloitteen 
omaan kuntaan sovellettuna. Aloitetta esitteli Aino Mielo. 

   Aloiteteksti:  

Moni kunta jakaa nykyisin kesätyöseteleitä 16-18-vuotiaille nuorille. 
Kesätyöseteli toimii niin, että kunta tai kaupunki maksaa esimerkiksi 
300 euroa rahaa oikeushenkilölle (ei kunnalle) siitä, että tämä palkkaa 
nuoren töihin. Motiiveja kesätyöseteleille tähän mennessä ovat olleet 
nuorten kesätyö hakemisen helpottaminen kovassa kilpailussa, ja näin 
nuorten työllisyyden parantaminen. 

Kesätyösetelien jakaminen on ollut hyvä hanke, mutta jostain syystä 
se on rajattu vain kesälle nimensä mukaisesti. Ehdotan tässä 
aloitteessa, että kesätyösetelit muutettaisiin työseteleiksi. Työseteli 
toimisi aivan samalla tavalla kuin kesätyöseteli, mutta sen tarjoaminen 
jatkuisi ympäri vuoden. 

Työsetelien jakaminen kannustaisi nuoria osa-aikaisiin töihin. 
Työmahdollisuuksien avautuminen tuo tärkeää työkokemusta nuorelle, 
ja maksaa takaisin jokaisessa seuraavassa työnhaussa. Tämä 
ehkäisee opiskelun jälkeen työttömäksi jäämistä ja täten myös muita 
työttömyydestä mahdollisesti seuraavia psyykkisiä ja sosiaalisia 
oireita. Suomen valtio tavoittelee korkeampaa työllisyyttä ja vastuuta 
työllisyyden parantamisesta voi ja pitää ottaa myös paikallisesti.  

Päätösehdotus 

Päätetään laatia samasta aiheesta aloite ja muokataan aloitetta 
Espooseen sopivaksi ja tuodaan aloite hyväksyttäväksi myöhempään 
kokoukseen.  

Käsittely 

Käytiin aloitteesta keskustelua ja avattiin myös Espoon kesäseteliä 
nuorisovaltuutetuille. Toivo Allin kannattamana esitti, että merkitään 
aloite tiedoksi, ja selvitetään mahdollisuuksia laajentaa kesäsetelin 
toimintaa “työseteliksi”. Painopisteenä kesäsetelien resurssien 
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kasvattaminen. Työsetelit tulisi kohdistaa oppivelvollisuuden 
suorittaneille.  

Esitysehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 

Päätös 

Merkittiin aloite tiedoksi ja selvitetään myöhemmin mahdollisuuksia 
laajentaa kesäsetelin toimintaa “työseteliksi”, painopisteenä 
kesäsetelien resurssien kasvattaminen. 

 

8 § Nuorisovaltuuston koulutusviikonlopun anti 

Selostus 

Espoon nuorisovaltuuston koulutusviikonloppu järjestettiin hotelli 
Lepolammella 17-18.11. Koulutusviikonlopussa ei käynyt ulkopuolisia 
kouluttajia, vaan ohjelma keskitettiin nuorisovaltuuston toiminnan 
ympärille. Koulutusta järjestettiin esimerkiksi aloitteiden 
kirjoittamisesta sekä kokouskäytännöistä. Koulutusviikonlopun aikana 
käytiin läpi myös alueryhmien kehittämistä, Vaikuttamon tilannetta 
sekä ManiMiittiä ja sen kehittämistä tulevaisuudessa.  

Omaa toimintaa kehittäessä nousi esiin monta kehittämiskohtaa; 
esimerkkeinä tiedotus, nuorisovaltuuston rakenne, 
nuorisovaltuutettujen pitäminen mukana aktiivisesti sekä kaikkien 
espoolaisten nuorten kuuleminen. Nuorisovaltuuston rakennetta ja 
toimintamallia tullaan ensi vuoden aikana kehittämään muotoon, jossa 
nuorisovaltuuston sisälle muodostetaan erilaisia ryhmiä kaupungin 
toimialoja mukaillen. Hallituksen jäsenille tullaan keskittämään samalla 
lisää vastuuta ja hallituksen jäsen saa yhden ryhmän vetovastuulleen.  

Nuorisovaltuuston rakennetta koskevat muutokset on tarkoitus 
hyväksyttää seuraavassa yleiskokouksessa 11.12 ja aihe esitellään 
vielä tarkemmin ennen päätöksentekoa. 

Päätösehdotus 

   Käydään keskustelua koulutusviikonlopun annista.  

Päätös 

Käytiin keskustelua ja avattiin hieman nuorisovaltuuston 
rakenneuudistusta. 

 

9 § Nuorisovaltuuston pikkujoulut ja uuden toimiston tupaantuliaiset 

Selostus 

Hallitus päätti, että järjestetään nuorisovaltuuston pikkujoulut ja 
samalla uuden toimiston tupaantuliaiset ja päivämääriksi hallitus 
esittää 14.12 tai joku päivistä välillä 17-20.12. Pikkujoulut olisi 



Nuorisovaltuuston yleiskokous, 28.11.2018 Pöytäkirja 

tarkoitus pitää Espoontorin tornin ylimmässä kerroksessa 
sijaitsevassa saunatilassa.  

Päätös 

Päätettiin, että järjestetään nuorisovaltuuston pikkujoulut ja 
tupaantuliaiset keskiviikkona 19.12. kuudelta nuorisovaltuuston 
toimistolla. Selvitetään saunatilan mahdollisuutta.  

 

10 § Nuorten kesätyörekry -tapahtuma 12.2.2019 - nuorisovaltuuston rooli 

Selostus 

Espoon nuorisopalvelut järjestää Nuorten kesätyörekry -tapahtuman 
12.2.2019 Ison Omenan palvelutorilla klo 14-17.00. Kohderyhmänä 
olisi alle 18-vuotiaat nuoret. Paikalla olisi firmoja, jotka palkkaavat 
kesäsetelillä nuoria töihin, starttipisteellä jaettaisiin kesäseteleitä, 
stagella on tietoiskuja ja infoa. Nuorisovaltuustolta on kysytty 
kiinnostusta osallistua tapahtumaan. Keskustellaan siitä, mitä 
nuorisovaltuusto voisi tapahtumaan tuoda.  

Päätösehdotus 

Päätetään, että nuorisovaltuusto osallistuu Nuorten kesätyörekry -
tapahtumaan ja päätetään myös siitä, mitä nuorisovaltuusto 
tapahtumaan voisi tuoda.  

Käsittely 

Kokouksen ajanpuutteen vuoksi ei käsitelty sitä mitä nuorisovaltuusto 
voisi tuoda, mutta kerättiin asiasta kiinnostuneiden nimet; Oscar 
Smith, Lauri Hietanen, Alli Toivanen, ToivoHursti, Joel Vanhanen ja 
Leo Lehti. 

Päätös 

Viedään kiinnostuneiden nimet ja yhteystiedot tiedoksi Nuorten 
kesätyörekryn järjestäjille. 

 

11 § Oppiva Espoo -tapahtuma 9.5.2019 - nuorisovaltuuston osallistuminen  

Selostus 

Oppiva Espoo / Nuorten festarit -niminen nuorten festaritapahtuma 
järjestetään 9.5.2019 Kauppakeskus Sellossa ja sen ympäristössä. 
Tapahtuman projektiryhmässä on kysytty, mikäli nuorisovaltuustolaiset 
olisivat kiinnostuneita osallistumaan tapahtuman sisällön 
suunnitteluun.  

Päätösehdotus 

Päätetään osallistua tapahtuman suunnitteluun ja selvitetään 
tapahtumasta kiinnostuneet nuorisovaltuutetut.    
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Päätös 

Kiinnostuneita ideoimaan sisältöä tapahtumaan ovat Oscar Smith, 
Jonas Papathemelis, Toivo Hursti, Alli Toivanen, Joel Vanhanen ja 
Meija Saarinen.  

   

12 § Aloitteiden ja kannanottojen tilannekatsaus 

Selostus 

Aloitteiden ja kannanottojen tilannekatsaus. 

Päätös 

Merkittiin tiedoksi. 

- hyvinvointikeskustelualoite 

 

13 § Lautakuntien ja ohjausryhmien tilannekatsaus 

Selostus 

Lautakuntien ja poikkihallinnollisten ohjausryhmien tilannekatsaus. 

Päätösehdotus 

Merkitään tiedoksi. 

- Kestävässä Espoossa käsiteltiin kestävän kehityksen opetusta 
 - Lauri kirjoittaa koulukompleksissa tapahtuvasta kestävästä 
kehityksestä 

- Tasa-arvo sukupuolten välinen tasa-arvo liikuntapalveluissa 

- Ympäristölautakunta Vanttilan koulun lähelle jätteenkäsittelylaitos 

- Sivistys: Haukilahden lukio pysyy Otaniemessä, nimi muuttuu. 
Pohjiksen ja Olarin yhdistetystä lukiosta Otaniemen lukio. 

 

14 § Alueryhmien tilannekatsaus 

Selostus 

Alueryhmien tilannekatsaus. 

Päätös 

Espoonlahden kokous pidetään 5.12. 

Merkitään tiedoksi. 
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15 § Muut nuorisovaltuuston esille nostamat asiat 

Selostus 

Muut nuorisovaltuuston esille nostamat asiat. 

Päätös 

Niina kertoi Helsingin yhteydenotosta ja suunnitelmasta kutsua 
inarilaiset vierailulle Etelä-Suomeen 

Tehdään uusi sisäinen kysely nuorisovaltuutetuille. 

Merkitään tiedoksi. 

 

 

 

______________________________  _____________________________ 
Puheenjohtaja      Sihteeri 
Joel Vanhanen     Pihka Oksanen 

 

 

______________________________ 
Pöytäkirjantarkastaja 
Jonas Papathelemus 


